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(Inf. wł.). Już jest pewne, że od września tego roku w gminie ruszy lokalna komunikacja
publiczna. Jej organizacją zajął się urząd burmistrza, który do współpracy zaprosił m.in.
mieszkańców.  Uczynił  to  po  to,  aby  jak  najbardziej  trafnie  wytyczyć  linie,  które  będą
obsługiwać pojazdy wyłonionego przewoźnika.
 

-  Mamy zapewnione dofinansowanie  z  funduszu celowego,  co  jest  ważne dla  rozkręcenia  tego
rodzaju działalności. Przez te cztery miesiące bieżącego roku przetestujemy to novum, które w dużej
części  będzie  oparte  o  przewozy  szkolne  -  informuje  burmistrzyni  Barda  Marta  Ptasińska:  -
Zakładamy, że obok autobusów na trasy wyjadą busy o mniejszej ilości miejsc. Te drugie samochody
dotrą do wiosek, z których zabiorą pasażerów do Barda. Kto będzie chciał pojechać do Ząbkowic, to
tutaj się przesiądzie, no chyba że mieszka na trasie Bardo - Ząbkowice, to poczeka na pojazd w
swojej miejscowości.

Koncepcja urządzeniowa komunikacji gminnej zostanie przedstawiona społeczności lokalnej za dwa
miesiące, więc jeśli ktoś jeszcze ma pomysł na jej udoskonalenie, to może nim się podzielić. Nie da
się ukryć, że ważne są każde oszczędności i równocześnie maksymalne zaspokojenie oczekiwań. Już
jest wiadomo, że do najmniejszych wsi pojazdy dotrą najwyżej dwa razy w ciągu dnia.

Ważną kwestią, która ma być rozwiązana sukcesywnie, pozostaje zapewnienie wiat przystankowych
w poszczególnych miejscowościach. Ten obowiązek spoczywa na gminie.
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